



## PROTOKOLL FÖR SAMMANTRÄDE MED JURIDISKA FÖRENINGENS STYRELSE DEN 6 FEBRUARI 2017

### Närvarande ledamöter

Fredrik Björklund  
Emma Johansson  
Oscar Krieg  
Niklas Heimer  
Matilda Gustafsson  
Filip Ljungholm  
Alexander Ahlfont  
Frida Felldin  
David Nisell  
Mathias Robach  
Sebastian Ramsay  
Anton Selander  
Davud Vasseghi

Ordförande  
Vice ordförande  
Skattmästare  
Vice skattmästare  
Sekreterare  
Överfadder  
Internationell sekreterare  
Marknadssekreterare (gick efter 6.5)  
Borgmästare  
Klubbmästare  
Idrottssekreterare (gick efter 6.11)  
Underhållningsmästare  
Informationssekreterare

### Bilagor:

Bilaga 1: Protokoll från AUs sammanträde 2017-02-05

Bilaga 2: Recentiorfridens-policy 2017-01-27

## 1. Formalia

### 1.1. Mötets öppnande

*Ordförande Fredrik Björklund förklarar mötet öppnat 18.03.*

### 1.2. Val av justerare

*Davud Vasseghi valdes till justerare.*

### 1.3. Justering av röstlängd, konstaterande av beslutsförhet

*Styrelsen fann sig beslutsför.*

### 1.4. Adjungeringar

*Inga adjungeringar.*

### 1.5. Godkännande av föregående protokoll

*Föregående protokoll godkändes.*



## 1.6 Fastställande av föredragningslista

*Med tillägg av Punkt:*

4.1 Val av ämbetsmän till idrottskommittén

6.7 Mecenatkort, 6.8 Lösenord, 6.9 Iusbäraren, 6.10 Skrivare,

6.11 Nätverk, 6.12 Yoga, 6.13 Folkbanquetten

7.2 Fester, 7.3 LA/KA.

## 2. Rapporter

### 2.1 Redogörelse för föreningens ekonomi

*Oscar Krieg redogjorde för föreningens ekonomi.*

### 2.2 Beslutsuppföljning

*Datum för folkbanquetten fastslås till 13 maj 2017.*

*Fastslå verksamhetsmålen*

*Första-hjälpen utbildning*

*Krisplan*

### 2.3 Stiftelsen Juridisk fakultetslitteratur

*Inget möte med stiftelsen har hållits.*

### 2.4 Stiftelsen Juristernas hus

*Inget möte med stiftelsen har hållits.*

### 2.5 Övriga inkomna rapporter

*Inga övriga inkomna rapporter.*

## 3. Anmälningssärenden

### 3.1 Kommittéinformation

*Kommittécheferna lämnade information om sin verksamhet.*

## 4. Valärenden

### 4.1 Val och entledigande av ämbetsmän

*Tillsättande av idrottsledamöter Christoffer Ung, Erika Hanses, Felix Fahlgren.*

## 5. Beslutsärenden

### 5.1 Städfirma

*Styrelsen uppdrar åt David Nisell att välja städfirma.*

### 5.2 Bokning av brandskyddsutbildning

*Styrelsen beslutar att delta i brandskyddsutbildning 2 mars.*

### 5.3 Nya papperskorgar

*Styrelsen uppdrar Niklas Heimer att köpa in papperskorgar för max tusen kronor.*

### 5.4 Inköp av bestick och tallrikar

*Styrelsen uppdrar Niklas Heimer att beställa in bestick-serien svit.*

*Styrelsen beslutar att söka medel från stiftelser till nya tallrikar.*

### 5.5 Inköp av rökmaskin

*Styrelsen bordlägger frågan till nästa möte och uppdrar Filip Ljungholm att begära in offerter på rökmaskiner.*

### 5.6 Middag med riddare & middag med iusbäraren

*Styrelsen beslutar att fråga riddarna och iusbäraren om middagn den 9 eller 16 mars.*

### 5.7 Recentiorfidens-policy (Bilaga 2)

*Styrelsen beslutar att stadfästa beslutet som togs den 27/1 per capsulam.*

### 5.8 Sångboken

*Styrelsen bordlägger frågan tills sångkommittén inkommit med information.*



## 5.9 Byte av revisionsbyrå

*Frågan avskrivs.*

## 6. Diskussionspunkter

### 6.1 Sittning med JF-Uppsala

*Styrelsen diskuterade frågan.*

### 6.2 Punschrummets skick

*Styrelsen diskuterade frågan.*

### 6.3 Lägesrapport över samarbetspartner

*Styrelsen diskuterade frågan.*

### 6.4 Tidsplan för renovering av styrslo

*Styrelsen diskuterade frågan.*

### 6.5 LA- repetition

*Styrelsen diskuterade frågan.*

### 6.6 Mecenatkort

*Styrelsen diskuterade frågan.*

### 6.7 Lösenord

*Styrelsen diskuterade frågan.*

### 6.8 Iusbäraren

*Styrelsen diskuterade frågan.*

### 6.9 Skrivare

*Styrelsen diskuterade frågan.*

### 6.10 Nätverk

*Styrelsen diskuterade frågan.*



## 6.11 Yoga

*Styrelsen diskuterade frågan.*

## 6.12 Folkbanquetten

*Styrelsen diskuterade frågan.*

# 7. Övriga frågor

## 7.1 Sjukvårdskurs

*Information gavs, styrelsen uppdrar Niklas Heimer att boka 8 mars.*

## 7.2 Fester

*Styrelsen diskuterade frågan.*

## 7.3 LA/KA

*Styrelsen diskuterade frågan.*

# 8. Sammanträdets avslutande

## 8.1 Mötets avslutande

Nästa möte bestäms till Måndagen den 6 mars 18:00.

Ordförande Fredrik Björklund förklarade mötet avslutat kl. 20:12.

---

Fredrik Björklund  
Mötesordförande

---

Matilda Gustafsson  
Mötessekreterare

---

Davud Vasseghi  
Protokolljusterare

---

Postadress:  
Frescativägen 16  
114 18 Stockholm

Besöksadress:  
Frescativägen 16  
Juristernas hus

Telefon:  
08-156971

Org. nr.  
802008-9614

E-post:  
info@jurstud.com

Webb:  
www.jurstud.com



Bilaga 1

PROTOKOLL FRÅN ARBETSUTSKOTTETS MÖTE DEN 5 JANUARI 2017

**Närvarande ledamöter:**

<b>Fredrik Björklund</b>	<b>Ordförande</b>
<b>Emma Johansson</b>	<b>Vice Ordförande</b>
<b>Matilda Gustafsson</b>	<b>Sekreterare</b>
<b>Oscar Krieg</b>	<b>Skattmästare</b>
<b>Niklas Heimer</b>	<b>Vice Skattmästare</b>

**§1 Mötets öppnande**

Ordförande Fredrik Björklund förklarade mötet öppnat kl. 19:28.

**§2 Fastställande av föredragningslista**

Föredragningslistan fastställdes.

**§3 Inkomna anmälningsärenden**

*Inga inkomna anmälningsärenden*

**§4 Inkomna valärenden**

*Inga inkomna valärenden.*

**§5 Inkomna beslutspunkter**

5.1. Städfirma

*Fredrik Björklund redogjorde för frågan.*

*AU hänskjuter frågan till styrelsen och David Nisell.*

5.2. Bokning av brandskyddsutbildning

*Fredrik Björklund redogjorde för frågan.*

*AU hänskjuter frågan till styrelsen och Mathias Robach.*

5.3. Nya papperskorgar

*Oscar Krieg redogjorde för frågan.*

*AU rekommenderar styrelsen att beställa in papperskorgar under tusen kronor.*



#### 5.4. Inköp av bestick och tallrikar

*Oscar Krieg redogjorde för frågan.*

*AU rekommenderar styrelsen att besluta om bestick-serien svit.*

*AU rekommenderar styrelsen att söka medel från stiftelser till tallrikarna.*

#### 5.5. Inköp av rökmaskin

*Fredrik Björklund redogjorde för frågan.*

*AU rekommenderar inte styrelsen att köpa in en rökmaskin.*

#### 5.6 Middag med riddare & middag med ius-bäraren

*Emma Johansson redogjorde för frågan.*

*AU hänskjuter frågan till styrelsen.*

#### 5.7 Recentiorfridens policy

*Fredrik Björklund redogjorde för frågan.*

*Styrelsen fattade ett beslut den 27/1 per capsulam att anta recentiorfridens-policy 2016.*

*AU rekommenderar styrelsen att stadfästa beslutet.*

#### 5.8 Sångboken

*Niklas Heimer redogjorde för frågan.*

*AU rekommenderar styrelsen att dra ner på antalet av sångböcker och samtala med sångbok-kommittén om innehåll.*

#### 5.9 Byte av revisionsbyrå

*Oscar Krieg redogjorde för frågan.*

*Styrelsen rekommenderar styrelsen att ge Oscar mandat att besluta i frågan.*

### §6 Övriga frågor

#### 6.1 Sjukvårdskurs

*AU hänskjuter frågan till styrelsen att hitta ev. stiftelsestöd.*

### §7 Mötets avslutande

Ordförande Fredrik Björklund förklarade mötet avslutat kl. 21:10.



## JURIDISKA FÖRENINGENS RECCEFRIDSPOLICY 2017

**1 §** Reccefriden gäller under JIK:arnas inspark. Insparken börjar när terminen startar och är slut när recentionssittningen är avslutad.

**2 §** Reccefriden innebär att de personer som omfattas av den inte får ha något intimt umgänge med JIK:are. Intimt umgänge innefattar all kontakt som kan anses ha sexuell karaktär.

**3 §** De personer som omfattas är styrelsen, FLG, faddrar, ämbetsmän i klubbmästeriet och underhållningsmästeriet, vice marknadssekreterare samt överfaddrar för ILM.

**4 §** Vid överträdelser ska som huvudregel gälla att personen i fråga blir utesluten från fadderiverksamheten. Om det föreligger förmildrande omständigheter kan beslutsfattaren tillämpa andra sanktioner.

**5 §** Öfverfaddern äger rätten att besluta i ärendet vid överträdelse från faddrar medan styrelsen ska fatta beslut vid överträdelser från övriga personer.